



# Stenløse BK

**Emne: Bestyrelsesmøde den 15 oktober 2018 kl. 18.00 i Stenløse BK klubhus.**

**Mødeleder:** Lars Stage

**Referent:** Bo Vesth

**Dato:** 2018-10-15

**Varighed:** 18:00 – 21:00

**Tilstede:**

Ditte, Bo, Lars, Kasper, Mette, Brian, Nicklas

**Afbud:**

Kim, Rene

**Dagsordenspunkt:**

Lokalbooking:

**Beslutning / konklusion:**

BK ønsker en hel bane om mandagen fra 20-22.  
Oldboys flyttes til samme trænings tid som senior 2/3.  
WUP har fået tirsdag og torsdag fra 21.00 –  
Det skal undersøges om det er muligt at lave hyggetræning evt. om tirsdagen. (Fra november)

Der oprettes et fælles login til alle trænere så de selv afmelde banetider i det nye booking system. (EGON)

Ungdom

Eva (Massør) udvider sine åbningstid for bla. U16 hver mandag fra 2019.

Der har været afholdt møde med DGI vedr. århjul for fodboldskole.  
Der planlægges en minifodskole for vores mindste årgange med mulig overnatning.  
Påskén, mandag, tirsdag og onsdag  
Årgang 2005-2009 alm fodboldskole i DGI regi.  
Lars undersøger med Palis vedr. dbu fodboldskole.  
Målmands og angrebstræning camp i efterårsferien DGI regi.  
DGI laver et kampleder kursus i november. (ca.12)

Økonomi:

Økonomien ser generelt god ud. Vi kommer ud med et forventet overskud på ca. 50tkr. Lars forslår at beløbet hensættes til bla. Holdkasserne.  
Mette har problemer med at leve op til det der forventes af en kasserer i klubben.  
Mette efterlyser om nogen kan hjælpe til.

**Ansvarlig:**

**Deadline:**

|         |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |  |  |
|---------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|
| Senior: | <p>Kunne der være nogen senior spillere som kunne tænke sig at træne nogen U6.<br/> Super veteran har tilmeldt sig en privat turnering,<br/> Det andet super veteran har tilmeldt sig vinterbold.,<br/> Der skal gøres et forsøg på at samle et Oldboys 2. (FB opslag) Sass kontaktes bla. herom.</p> <p>Senior 3 er pt. Ikke tilmeldt vinterbold men står på venteliste til dbu.</p> <p>Der afholdes et møde vedr. five-a-side fest. Dato kommer hurtigst muligt.</p> |  |  |
| Evt.    | <p>Der er sendt en mail til hallen vedr. den manglende vedligeholdelse og uafsluttet projekter.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |  |  |